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Centrala Huddinge 

Sjödalsbacken 7 

141 61 Huddinge   

PROTOKOLL  

fört vid PRO Centrala Huddinge årsmöte den 27 mars 2023 

Plats: ABF-huset, Huddinge  

Närvarande: 42 medlemmar 

§ 1 Årsmötets öppnande - Parentation 

Föreningens ordförande Christina Jansén öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Vi börjar med årsmötesförhandlingar och sedan medlemsmöte.  Därefter Kaffe och 

Musikquiz och sist Lotteridragning.  

Parentation 

Christina föreslog att vi ägnar en tyst minut för de avlidna under året. Tystnad vidtog. 

 

§ 2 Dagordning  

Dagordning för mötet var utdelad. På fråga godkände mötet den föreslagna dagordningen.  

§ 3 Beslut om kallelsen till mötet skett korrekt. 

Mötet ska påkallas två veckor i förväg. I vårt programblad som distribuerades i januari 

aviseras årsmötet till 27 mars och två veckor före mötet kallades med bifogad dagordning 

per mejl till alla som har sin mejl registrerad samt till ytterligare ett antal medlemmar 

med SMS. På fråga till mötet om det kunde anses vara behörigen sammankallat så blev 

svaret Ja!  

 

§4 Val av mötesfunktionärer  

a) Till ordförande föreslogs och valdes sittande Christina Jansén 

b) Till sekreterare föreslogs valdes sittande Gunnar Viktorsson. 

c) Till protokolljusterare och tillika rösträknare valdes Kjell Andersson och  

Mats Tägt 

§5 Styrelsens berättelse över verksamhetsåret 2022  Bilaga 1 

Verksamhetsberättelsen var utdelad i ett antal ex på mötet.  

Christina läste upp ”Ordförande har ordet” ur berättelsen. Sedan gicks berättelsen igenom 

sida för sida.  

Kommenterades att det nya Äldreboendet utmed Häradsvägen heter Susannahemmet 

Inga frågor ställdes i övrigt på verksamhetsberättelsen. 

Verksamhetsberättelsen var därmed föredragen. 
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§6 Revisorernas berättelse                Ingår i Bilaga 1 

Revisionsberättelsen fanns redovisad tillsammans med verksamhetsberättelsen. 

Ingen revisor var närvarande. Revisor Lennart Bresell hade bett Gunnar att läsa upp 

berättelsen i hans ställe vilket så skedde. Revisorerna tillstyrkte: 

att de framlagda resultat- och balansräkningarna fastställes, 

att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för förvaltningen under räkenskapsåret 

2022.  

Berättelsen var därmed föredragen.  

§7 Beslut om resultatdisponering 

I Verksamhetsberättelsen står ”Styrelsens föreslår årsmötet besluta att årets underskott 

18835 kr överförs i ny räkning. På fråga av ordföranden beslutade mötet enligt förslaget. 

§8 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022 

Mötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen. 

§9 Val av styrelse 

Valberedningen har bestått av styrelsen eftersom ingen på årsmötet ville ta på sig 

uppgiften att bli valberedare, vilket är en viktig uppgift i en förening. 

 ”Förslagen till val”  var utdelade på mötet.  

Följande valdes av mötet: 

Styrelseledamöter antal 7 och 4 ersättare 

Ordförande Christina Jansén har ett år kvar på sitt mandat 

Val av 3 Ordinarie ledamöter på 2 år Förslag 

- Iris Asp Kassör omval 

- Eva-Marie Björkbacka omval 

- Birgitta Winblad omval 

Fyllnadsval  

Lena Eriksson 1 år. (Går in som ordinarie ledamot efter Barbro Ahlbom som avgår 

och hade ett år kvar) 

Kvarstår 1 år kvar 

Noterades att Gunnar Viktorsson, Marie-Louise Kingstedt har ett år kvar som 

ordinarie ledamöter.   

Val av fyra ersättare på 1 år 

- Leif Hallberg omval 

- Yvonne Lissdal omval 

- Gunilla Johansson nyval 

- Monica Eriksson nyval 

 

Revisorer 1 år 

- Bo Olsén omval 

- Lennart Bresell omval 

Revisorersättare 1 år 

- Ronny Frithiof nyval 

 

 



 Sida 3 (3) 

 

§10 Studieorganisatör 

Birgitta Winblad omval 

 

§11 Val av valberedare för 1 år 

Inga förslag till valberedare fanns. Mötesdeltagarna tillfrågades om någon kunde ta på sig 

uppdrag som valberedare. Ingen anmälde sig. Styrelsen fick i uppdrag att verka som 

valberedare ifall nya valberedare inte kan finnas under året. 

Mötet godtog det förfarandet. 

 

§ 12 Verksamhetsplan 

 Normalt ska en Verksamhetsplan presenteras för årsmötet, Vi betraktar våra Programblad 

för Vår och Höst som vår Verksamhetsplan. Frågades om det kan godkännas av mötet att 

vi inte har en separat Verksamhetsplan utöver programbladen. Mötet godkände detta. 

 

 
§ 13 Övriga frågor  

 Christina:  Är det någon som har en övrig fråga? 

Ingen fråga ställdes. 

 

§14 Tillkännagivande av Årsmötesprotokollet 

Förslag att det läggs in på hemsidan och finns på expeditionen för läsning. 

Mötet godkände förslaget. 

 

§15  Årsmötet avslutades nästa möte 24 april 

Christina: Med detta var årsmötet klart. 

Vi tar nu och dricker kaffe och får musikunderhållning 

 

Efter underhållningen med Johan Wennerstrand Musikquiz  var det Lotteridragning  

på varulotteriet 

Avgående ledamöter tackades: Barbro Ahlbom, Nils Lundgren och Kerstin Stefansson  

 

Vid protokollet 

……………………………………………  ………………………………………… 

Gunnar Viktorsson, Sekreterare  Christina Jansén, Mötesordförande 

Justeras 

……………………………………………  …………………………………………… 

Kjell Andersson   Mats Tägt 

Bilaga 1 Styrelsens berättelse över verksamhetsåret 2022 


